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2011. május 05. csütörtök, 14:45

  

A székelyudvarhelyi tanács RMDSZ-frakciója és Hargita Megye Tanácsa RMDSZ-frakciója
közötti május 4-i egyeztetés napirendjén elsősorban a székelyudvarhelyi szeméttelep
bezárásához szükséges pénzalapok európai uniós támogatásból való biztosítása és a Borvíz
útja pály
ázat kivitelezése során felmerült nehézségek szerepeltek.  

A szeméttározóval kapcsolatosan a tárgyaló felek egy közös munkacsoport felállításában
egyeztek meg, amelynek feladata az lesz, hogy a rendelkezésre álló dokumentációt
tanulmányozva olyan megoldási javaslatot dolgozzon ki, amely nem ró anyagi terhet a
lakosságra. A munkacsoport már május 5-én elkezdi tevékenységét.

  

A Borvíz útja projekt esetében a megbízott kivitelező céggel való együttműködés buktatóit
vitatták meg, amelyek miatt a munkálatok nem a kívánt ütemben haladnak. Az ügy
előrehaladásáért az RMDSZ honatyáinak közbenjárását kérik, akik a bukaresti szerződő féllel
fognak tárgyalni, illetve a kivitelező céggel a munkálatok mihamarabbi befejezése érdekében.

  

A megbeszélésen szó esett a tanítóképző Mária Valéria-épületének befejezéséhez szükséges
pénzforrások előteremtéséről is. 
Bunta Levente 
polgármester és 
Borboly Csaba 
megyeitanács-elnök egyetértettek a jelenlévőkkel abban, hogy az építkezési munkálatokat az új
tanév kezdetéig be kell fejezni. Az ehhez szükséges alapokat a helyi és megyei tanács saját
költségvetéséből, illetve kormánypénzek lehívásával biztosítják.

  A felek tárgyaltak egy óvoda és egy bölcsőde építéséről is, amelynek költségeit
kormánypénzekből és uniós forrásokból biztosítanák, az erre a célra kiírt programok keretében. 
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